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Onderwerp reactie rapport 'De toekomst van zon en wind in Meierijstad'

Inleiding
De vereniging Vlagheide heeft vanmiddag de griffie verzocht om onderstaande reactie aan u ter 
kennis te brengen. Het betreft agendapunt 5 van de commissie REB van vanavond.

Reactie
Na het lezen van het rapport over zon en wind energie in Meierijstad maken wij ons zorgen of er 
rekening wordt gehouden de visie van onze vereniging.
In het rapport is volgens ons namelijk weinig rekening gehouden met de brief die wij 12 augustus 
verstuurd hebben. Vanaf de weg naast de Eerdse bossen en dan richting Schijndel, Sint 
Oedenrode mogen volgens het rapport “zon en wind energie” namelijk grote zonneparken 
gerealiseerd worden.
Opvallend is ook dat ter hoogte van de Damianenweg zowel links als rechts ineens is aangemerkt 
als zoekgebied voor windmolens terwijl in het verleden een vergunning voor windmolens op die 
plek afgekocht is door twee extra huizen op het landgoed De Rijt toe te staan! In onze visie 
hebben wij als vereniging dezelfde gedachten voor windmolens als voor zonneparken.

Verkorte visie duurzame energie van de vereniging Vlagheide
Gezien de ontwikkelingen met betrekking tot duurzame energie en het feit dat gemeente 
Meierijstad  bezig is met een visie op te stellen, heeft de Vereniging Vlagheide een werkgroep 
duurzame energie ingesteld. Doel van de werkgroep was informatie verzamelen, met elkaar en 
eventueel derden overleggen, ideeën vormen en uitwerken die konden worden ingebracht in de 
vereniging Vlagheide om zo een breed gedragen visie te krijgen over of en zo ja waar de 
opwekking van duurzame energie op de Vlagheide e.o. een plaats kan krijgen. Het verslag van de 
werkgroep is tijdens de ledenvergadering van 27 juni besproken. De uiteindelijke visie van de 
Vereniging Vlagheide is een intern stuk. 
De conclusie uit de visie is echter dat indien er ruimte ingezet gaat worden voor zonne-energie in 
en rondom de Vlagheide, wij dit als vereniging het liefste zien aan de randen van het gebied daar 
waar industrie is of grenzend aan de A50. Daarnaast zou wat ons betreft maximaal 10% van de 
oppervlakte van de Vlagheideberg ingezet kunnen worden voor zonne-energie. Overige locaties 
binnen de Vlagheide vinden wij niet geschikt omdat dit niet passend is binnen de recreatieve visie. 
Daarnaast zijn windmolens niet gewenst in het gebied Vlagheide.


